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Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  08. 08. 2022 

Číslo:  3655/2022/OF-33542 

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

tajomník komisie 

email: martin.sokol@vucke.sk 

telefón: 055/7268 158 

   

 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 32. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 05. 08. 2022 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, zasadacia 

miestnosť č. 310 (2. poschodie) 

 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Úprava nájomných a vlastníckych vzťahov so Svetom zdravia, a. s.      

a) Zmena podmienok nájmu pre nájomcu Svet zdravia, a. s.  

b) Spolufinancovanie obstarania projektových dokumentácií v súvislosti s možnosťou 

uchádzať sa o finančné prostriedky z Plánu obnovy 

c) Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov 

spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

4. II. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022 

5. Zabezpečenie úverových zdrojov na financovanie investičných akcií vo výške 9 596 400 EUR 

6. Majetkové veci       

a) Finančné usporiadanie investícií medzi Košickým samosprávnym krajom a HOWK s.r.o. 

b) Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov 

spoločníka obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s.r.o. 

c) Nájom športových zariadení pre GOOD ANGELS s.r.o.  

d) Nájom nebytových priestorov pre SISA – sociálna intervencia, sociálne aktivity n.o.        

7. Uzatvorenie zmlúv o prenájme skladových nebytových priestorov za účelom uskladnenia 

posypovej soli z dôvodu zabezpečenia bezpečného priebehu zimnej údržby ciest 2022/23 v 

Košickom samosprávnom kraji 

8. Predĺženie nájmu nehnuteľností pre účely výkonu činností pri správe  a údržbe ciest II. a III. 

triedy cestmajsterstva SC KSK, oblasť KROMPACHY  
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9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení v 

zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

10. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a 

dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 13/2016 o určení 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 

11. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Spojenej 

školy, Bielocerkevská 29, Košice s  organizačnými zložkami Stredná odborná škola 

pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, Košice  

a) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Výdajnej školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, 

Bielocerkevská 29, Košice       

12. Založenie obchodnej spoločnosti W2H2 KSK 

13. Založenie neziskovej organizácie „Dobrovoľný zbor civilnej ochrany KSK, n. o.  

14. Rôzne 

15. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  Predsedajúci pán Rečka (ďalej ako „predsedajúci“) privítal prítomných členov komisie 

a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 8  členov komisie, čo  

nie je  nadpolovičná väčšina a komisia nie je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 32. rokovaní komisie ospravedlnili:  Ing. Jakubišin, Ing. Palík, Ing. Jakab, Ing. 

Kokarda, Ing. Dulina, Ing. Balázs, Ing. Petro, Ing. Sokologorsky, Ing. Pavelčák, Ing. Ďurovčík, 

Ing. Puci, Ing. Tomaško, MBA, Ing. Pataky, Ing. Dlhý, p. Rudinská. 

 

Predsedajúci upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že komisia nie je uznášaniaschopná. Požiadal členov komisie 

o súhlas s navrhovaným programom rokovania. 

 

K bodu č. 2 

Úprava nájomných a vlastníckych vzťahov so Svetom zdravia, a. s.      

a) Zmena podmienok nájmu pre nájomcu Svet zdravia, a. s.  

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ing. Jana Béreš Furmanová, MBA, LL.M, zástupca 

riaditeľa Úradu KSK.    

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 8 

 

 

b) Spolufinancovanie obstarania projektových dokumentácií v súvislosti s možnosťou 

uchádzať sa o finančné prostriedky z Plánu obnovy 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ing. Jana Béreš Furmanová, MBA, LL.M, zástupca 

riaditeľa Úradu KSK. 
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Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. Predsedajúci prečítal uznesenia prijaté v Komisii 

Zastupiteľstva KSK k hospodáreniu s majetkom KSK. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 8 

 

c) Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov  

spoločníka  obchodnej  spoločnosti  Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 

Vyjadrenie:  Materiál prezentovala JUDr. Lenka Vargová Jurková zo Správy infraštruktúry 

cestovného ruchu, s. r. o. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Kočiš a p. Rečka. Odpovedala im JUDr. Vargová Jurková. 

Členovia komisie vyjadrili požiadavku prezentovať výsledky hospodárenia raz ročne za organizácie 

zriadené resp. založené KSK.  

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 8 

 

 

K bodu č. 3 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu  

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 8 

 

K bodu č. 4 

II. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Rečka, ktorý sa pýtal na financovanie 500 € odmien schválených 

vládou SR. Zároveň informoval, že zaslal požiadavku na predsedu ZMOSu na zabezpečenie 

financovania predmetnej odmeny. JUDr. Ing. Huba sa zaujímal, aký je zostatok vo Fonde na 

výdavky a výdavkové finančné operácie po navrhovanej úprave rozpočtu. Odpovedala mu Ing. 

Lipovská. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 8 

 

K bodu č. 5 

Zabezpečenie úverových zdrojov na financovanie investičných akcií vo výške 9 596 400 EUR 
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Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Martin Sokol, poverený riadením odboru financií. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Kočiš. Odpovedal mu Ing. Sokol. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 8 

 

K bodu č. 6    

Majetkové veci       

a) Finančné usporiadanie investícií medzi Košickým samosprávnym krajom a HOWK 

s.r.o. 

Vyjadrenie:  Materiál prezentovala  JUDr. Marta Vargová, vedúca referátu hospodárenia s majetkom  

 

Diskusia: Do diskusie s zapojil p. Rečka. Odpovedala mu JUDr. Vargová. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 7 

 

b) Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov 

spoločníka obchodnej spoločnosti  Správa  infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala  JUDr. Lenka Vargová Jurková, zo Správy infraštruktúry 

cestovného ruchu, s. r. o. , 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 7 

 

c) Nájom športových zariadení pre GOOD ANGELS s.r.o. 

Vyjadrenie:   Materiál prezentoval Mgr. Marián Horenský, PhD. z odboru školstva. 

 

Diskusia:  K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 7 

 

d) Nájom nebytových priestorov pre SISA – sociálna intervencia, sociálne aktivity n.o.        

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ivana Puchallová, vedúca odd. správnej, sporovej, 

personálnej agendy a sťažností. 

 

Diskusia:  Do diskusie sa zapojila Ing. Mgr. Kovačevičová. Odpovedala jej JUDr. Puchallová. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  
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Prítomní: 8 

 

K bodu č. 7 

Uzatvorenie zmlúv o prenájme skladových nebytových priestorov za účelom uskladnenia 

posypovej soli z dôvodu zabezpečenia bezpečného priebehu zimnej údržby ciest 2022/23 v 

Košickom samosprávnom kraji 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Juraj Gubík, riaditeľ prevádzkového úseku Správy ciest KSK. 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 9 

 

K bodu č. 8 

Predĺženie nájmu nehnuteľností pre účely výkonu činností pri správe  a údržbe ciest II. a III. 

triedy cestmajsterstva SC KSK, oblasť KROMPACHY  

Vyjadrenie:  Materiál prezentoval Ing. Juraj Gubík, riaditeľ prevádzkového úseku Správy ciest KSK 

 

Diskusia: Ing. Kočiš sa pýtal, či je zmluva uzatvorená za rovnakých podmienok. Ing. Gubík 

odpovedal, že cena nájmu sa zvyšuje o 300€/mesačne, ale stále je nižšia ako 1€/m2.  

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 9 

 

K bodu č. 9 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení v 

zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Mgr. Andrea Gajdošová, Vedúca referátu technických činností a 

investícií 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 9 

 

K bodu č. 10 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a 

dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 13/2016 o určení 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 
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Vyjadrenie: Materiál prezentovala Mgr. Andrea Gajdošová, Vedúca referátu technických činností a 

investícií 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 9 

 

K bodu č. 11 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Spojenej 

školy, Bielocerkevská 29, Košice s  organizačnými zložkami Stredná odborná škola 

pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, Košice  

Vyjadrenie:  Materiál prezentovala RNDr. Jana Partilová, referent pre rozvoj školstva 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Polaček ohľadne priestorov pre MŠ a kooperácie s mestom 

Košice. Odpovedala mu RNDr. Partilová a Mgr. Gajdošová. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 9 

 

 

a) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Výdajnej školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, 

Bielocerkevská 29, Košice   

Vyjadrenie: Materiál prezentovala RNDr. Jana Partilová, referent pre rozvoj školstva   

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 9 

 

K bodu č. 12 

Založenie obchodnej spoločnosti W2H2 KSK 

Vyjadrenie:   Materiál prezentovala Ing. Barbora Kováčová, vedúca referátu regionálneho rozvoja a 

plánovania 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Do diskusie sa zapojil p. Rečka ohľadom cenovej náročnosti a návratnosti investícií do 

vodíkových autobusov.   

 

Prítomní: 9 
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K bodu č. 13 

Založenie neziskovej organizácie „Dobrovoľný zbor civilnej ochrany KSK, n. o. 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. arch. Peter Serfözö, vedúci Odd. územ. plánovania a život. 

Prostredia. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Polaček, Ing. Kočiš a p. Rečka.  

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu.  

 

Prítomní: 8 

 

K bodu č. 14 

Rôzne  

Diskusia: K bodu neboli žiadne návrhy na prerokovanie. 

 

K bodu č. 15 

Záver                                             

                                            

Predsedajúci komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

 

.....................................................     ..................................................... 

    Ing. Martin Sokol                    Michal Rečka 

 tajomník komisie            predsedajúci člen komisie 


